
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ'αριθ. 19/2011 πρακτικό συνεδρίασης 
της Οικονομικής Επιτροπής του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ.απόφ.  239/2011                          

      Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή της συζήτησης και λήψη 
απόφασης επί του θέματος «έγκριση ή μη 
δαπάνης για τη μεταφορά δύο τρακτόρων 
φορτηγών από τον ΟΔΔΥ Πάτρας στο 
Δήμο Βέροιας». 

 
Σήμερα στις 27 Ιουνίου του έτους 2011, ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 
13:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση η Οικονομική Επιτροπή στο γραφείο της κ. 
Προέδρου, ύστερα από την με ημερομηνία 23-06-2011 γραπτή πρόσκληση της 
Προέδρου που δόθηκε σε όλα τα μέλη σύμφωνα με τα άρθρο 75  του Ν. 3852/2010 
«Νέα Αρχιτεκτονική της Αυτοδιοίκησης και της Αποκεντρωμένης Διοίκησης –
Πρόγραμμα Καλλικράτης». 
 Διαπιστώθηκε ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία και επί συνόλου 9 μελών βρέθηκαν 
παρόντα 8 μέλη και απών 1 μέλος. 
 

 Παρόντες Απόντες 
1. Ελισάβετ Αρχοντάκη-Γεωργίου  

 Πρόεδρος 
1. Νικόλαος Τσιαμήτρος 
 

2. Κωνσταντίνος Βοργιαζίδης Σημ.: Ο κ. Κ.Βοργιαζίδης προσήλθε κατά τη 
συζήτηση της υπ’αριθμ. 237 απόφασης και 
αποχώρησε κατά τη συζήτηση της υπ’αριθμ.244 
απόφασης. 

3. Δημήτριος Δάσκαλος  
4. Κυριάκος Παναγιωτίδης  
5. Παύλος Παυλίδης  
6. Απόστολος Νεστορόπουλος  
7. Νικόλαος Μωυσιάδης  
8. Χρήστος Τσιούντας Σημ: Ο κ. Χρ. Τσιούντας προσήλθε κατά τη 

συζήτηση της υπ’αριθμ. 237 απόφασης. 
  

Στη συνέχεια, αφού δέχθηκε η επιτροπή να συζητήσει και αποφασίσει για το 
παρακάτω θέμα, που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον, η πρόεδρος είπε στην επιτροπή ότι θα πρέπει να εγκριθεί η δαπάνη 
που έχει προκύψει από τη μεταφορά δύο τρακτόρων φορτηγών, που θα ενισχύσουν το 
στόλο των απορριματοφόρων φορτηγών του Δήμου Βέροιας, από τον ΟΔΔΥ Πάτρας 
στο Δήμο Βέροιας και η οποία έχει καλυφθεί εξ ολοκλήρου από τον Αντιδήμαρχο 
Καθαριότητας και Πρασίνου  Θεόδωρο Θεοδωρίδη. 
 Και κάλεσε την επιτροπή ν’ αποφασίσει σχετικά . 
Δ. Δάσκαλος: Θα πρέπει να ψηφιστεί η σχετική πίστωση που έχει γίνει από τον 
Αντιδήμαρχο. 
Πρόεδρος: Να το δούμε ως τακτικό το θέμα για να δούμε αναλυτικότερα τις δαπάνες 
με εισήγηση από την Οικονομική Υπηρεσία. 
Μέλη: Συμφωνούμε. 

Η Οικονομική Επιτροπή μετά από διαλογική συζήτηση, αφού έλαβε υπόψη : 
1. Την εισήγηση της Προέδρου. 



2. Τις διατάξεις του αρ. 72 του Ν.3852/2010 
 

Αποφασίζει ομόφωνα  
 
  Αναβάλλει  τη   συζήτηση  και  λήψη  απόφασης   επί  του εκτάκτου  θέματος 
«Έγκριση ή μη δαπάνης για τη μεταφορά δύο τρακτόρων φορτηγών από τον ΟΔΔΥ 
Πάτρας στο Δήμο Βέροιας», για να έρθει ως τακτικό σε μελλοντική συνεδρίαση, με 
αντίστοιχη εισήγηση από τη Δ/νση Οικονομικών του Δ.Βέροιας.   
 

Η απόφαση έλαβε αυξ. αριθμό         239/2011 
.................................................................…………………….………………………............................... 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Η  ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ 
 1.ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 2. ΚΥΡΙΑΚΟΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΙΔΗΣ 
 3.ΑΠΟΣΤΟΛΟΣ ΝΕΣΤΟΡΟΠΟΥΛΟΣ 

ΕΛΙΣΑΒΕΤ ΑΡΧΟΝΤΑΚΗ - ΓΕΩΡΓΙΟΥ 4.ΠΑΥΛΟΣ ΠΑΥΛΙΔΗΣ 
 5.ΔΗΜΗΤΡΙΟΣ ΔΑΣΚΑΛΟΣ 
 6. ΧΡΗΣΤΟΣ ΤΣΙΟΥΝΤΑΣ 
 7.ΝΙΚΟΛΑΟΣ ΜΩΥΣΙΑΔΗΣ 
  

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  6-07-2011 

Ο Αναπληρωτής Δημάρχου 
 
 
 
 

ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 
 


